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 Protokół nr 44/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 3 grudnia 2015 r. 

 

 

 

 

Posiedzenie otworzyła pani Katarzyna Trzaskalska – Członek Zarządu /lista obecności 

stanowi załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o punkty: 

 

1. Rozpatrzenie wniosku pani M. Prusakowskiej w sprawie wykupu części działki 

położonej w Nowym Mieście Lubawskim obręb 9 nr geodezyjny 488/21. 

 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie oddania w użyczenie Powiatowemu 

Urzędowi Pracy w Nowym Mieście Lubawskim lokali użytkowych położonych w 

budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

Zdjęto z porządku posiedzenia następujące punkty: 

 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Grunwaldzkiej 3 w 

Nowym Mieście Lubawskim w drodze bezprzetargowej. 

 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie oddania w najem 

Powiatowemu Urzędowi Pracy w Nowym Mieście Lubawskim lokali użytkowych 

położonych w budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w 

Nowym Mieście Lubawskim.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów nr 40/2015, 

41/2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu, realizowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w rok 2015. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Rzepniewska – pracownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/ 

 

Pani Rzepniewska poinformowała, że dyrektor PUP wnioskuje o dokonanie zmian 

przyznanych środków PFRON na zadania w zakresie rehabilitacji zawodowej osób 

niepełnosprawnych. Zmiany są podyktowane niedoszacowaniem kosztów organizacji staży 

dla osób bezrobotnych i poszukujących pracy. Natomiast PCPR wnioskuje o przesunięcie 
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pozostałych niewykorzystanych środków z turnusów rehabilitacyjnych na dofinansowanie 

zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze dla osób niepełnosprawnych. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że zakończyły się konsultacje społeczne. W związku z tym, iż nie 

było uwag do powyższego programu przygotowana została uchwała Rady Powiatu. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia istotnych warunków zamówienia na wykonanie robót 

budowlanych na „Budowę hali sportowej wraz z zapleczem socjalnym oraz 

infrastrukturą techniczną przy Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska szczegółowo omówiła specyfikację, która stanowi załącznik nr 3. 

Pan Kurowski zapytał jaka jest przewidziana kwota na realizację zamówienia. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że w budżecie na roboty budowlane jest wpisana kwota w 

wysokości 3 430 195,20 zł. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 

wykonanie robót budowlanych na „Budowę hali sportowej wraz z zapleczem socjalnym 

oraz infrastrukturą techniczną przy Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku”. 

 

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 

3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 

4. Członek komisji – Sebastian Kiński 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej 

przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim w drodze bezprzetargowej. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że wpłynął wniosek pana T. Rafalskiego – dyrektora PUP, 

stanowiący załącznik nr 4, w sprawie zakupu lub wydzierżawienia działki pod garaż. Dodała, 

że z wiedzy jaką posiada wynika, iż nasza jednostka nie może wykupić gruntu od powiatu. W 

związku z tym PUP może wydzierżawić grunt lub można dokonać użyczenia gruntu. 

Dodała, że wpłynął również wniosek pani M. Prusakowskiej w sprawie wykupu części 

działki, stanowiący załącznik nr 5. 

Pani Skarbnik poinformowała, że jeżeli doszłoby do sprzedaży części gruntu to powiat 

poniósłby koszty rzeczoznawcy. Dodała, że dochód ze sprzedaży byłby niewielki, a koszty 

poniesione przez powiat byłyby duże.  

Pani Banaszewska poinformowała, że ze wstępnej wyceny wynika, iż wartość części gruntu 

wyniosłaby ok. 4000 zł za ok. 42 m². 

Pani Skarbnik dodała, że gdyby powiat wydzierżawił grunt lub dokonał użyczenia gruntu 

PUP to zmniejszyłyby się koszty wynajmu garażu przez jednostkę /koszt wynajmu garażu 

przez PUP wynosi ok. 250 zł miesięcznie, co w skali roku daje kwotę ok. 3000 zł/. 

Nadmieniła, że jeżeli Zarząd podjąłby decyzję, iż grunt ma być przekazany dla PUP, to 

musiałby być on oddany w formie użyczenia.  

Pani Banaszewska poinformowała, że na następne posiedzenie przygotuje uchwałę Zarządu 

Powiatu w sprawie użyczenia gruntu dla PUP. 

 

Zarząd podjął decyzję o zdjęciu powyższej uchwały z porządku posiedzenia. Za głosowali:   

K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie za porozumieniem stron umów najmu z 

Powiatowym Urzędem Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że PUP miał zawartych kilka umów na różne 

pomieszczenia, które kończą się w różnych terminach. W związku z powyższym 

przygotowano jedną umowę na wszystkie pomieszczenia. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Wniosek pana T. Rafalskiego – dyrektora PUP stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie oddania w użyczenie Powiatowemu Urzędowi Pracy w Nowym Mieście 

Lubawskim lokali użytkowych położonych w budynku administracyjno – biurowym 

przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 



 

 

4 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie za porozumieniem stron umowy dzierżawy ze 

Szpitalem Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że jest to umowa dzierżawy nieruchomości, na podstawie 

której szpital płaci czynsz w wysokości 7 800,00 zł netto. Dodała, że umowa zostanie 

rozwiązana za porozumieniem stron z dniem 31.12.2015r. 

 

Wniosek pana J. Karwowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości zabudowanych 

Szpitalowi Powiatowemu w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że od 1 stycznia 2016r. zmieni się wysokość czynszu za 

dzierżawę pomieszczeń, który będzie wynosić 62 zł netto miesięcznie.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przekazania do używania sprzętu medycznego dla Szpitala 

Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że jednostce będzie przekazany wideogastroskop o 

wartości 56 825,90 zł, na okres 5 lat. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie za porozumieniem stron umów użyczenia z 

Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Wniosek pani Urszuli Łydzińskiej – dyrektor PCPR stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie oddania w użyczenie Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym 

Mieście Lubawskim lokali użytkowych położonych w budynku administracyjno – 

biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości będącej 

własnością Powiatu Nowomiejskiego, położonej w Gwiździnach. 

 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że chodzi o zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej zabudowanej drogą powiatową w miejscowości Gwiździny, będącej własnością 

powiatu, na której znajduje się ogrodzenie boiska sportowego do piłki nożnej, na rzecz Gminy 

Nowe Miasto Lubawskie zs w Mszanowie /wartość nieruchomości została wyceniona na 

kwotę 11 200,00 zł/. 

 

Operat szacunkowy stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie nabycia nieruchomości gruntowych na rzecz Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że są to działki w miejscowości Szwarcenowo, które są 

przeznaczone na poszerzenie istniejącej drogi powiatowej. Dodała, że jedna z działek jest 

wyceniona przez rzeczoznawcę na kwotę 1200 zł, natomiast druga na kwotę 1600 zł. 

 

Operaty szacunkowe stanowią załączniki nr 10 i11. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani              

B. Przeradzkiej – Martko w sprawie zawarcia umowy użyczenia z Powiatowym 

Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

/pan Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynęło pismo pani Przeradzkiej – Martko, 

stanowiące załącznik nr 12 w sprawie zawarcia umowy użyczenia z Powiatowym Centrum 

Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. Wyjaśniła, że w budynku biblioteki ZS im. 

C. K. Norwida użyczone zostanie pomieszczenie z przeznaczeniem na składnicę akt 

Powiatowego Zespołu Orzekania o Niepełnosprawności. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie wyboru podmiotu przewożącego zwłoki osób zmarłych lub zabitych w 

miejscach publicznych na terytorium Powiatu Nowomiejskiego do prosektorium w 

Szpitalu Powiatowym Sp. z o.o. w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

/pan Kurowski wszedł na posiedzenie Zarządu/ 
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Pan Korecki poinformował, że na realizację usługi wpłynęła tylko jedna oferta tj. Zakładu 

Pogrzebowego OREMUS z Nowego Miasta Lubawskiego. Termin świadczenia w/w usługi 

ustalono od 01.01.2016r. do 31.12.2018r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup książek do biblioteki 

szkolnych lub bibliotek pedagogicznych. 

 

Pan Korecki poinformował, że dyrektor Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 

Lubawskim oraz dyrektor Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście 

Lubawskim złożyli wnioski o udzielenie wsparcia finansowego na zakup książek do biblioteki 

szkolnej/pedagogicznej.  Dodał, że wnioskowana kwota wsparcia finansowego na zakup 

książek wynosi 16 600 zł /łączny wkład własny jednostek wyniesie 3 550 zł/. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak,                 

B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 

zaopiniowania związkom zawodowym projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

 

Pan Korecki poinformował, że projekt uchwały zostanie przesłany do związków 

zawodowych. 

Pani Skarbnik zasugerowała, żeby w § 7 projektu uchwały dokonać zmiany zapisu tj. zapisać, 

że uchwała wchodzi w życie z dniem 01.01.2016r. 

 

/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla poszkodowanych w pożarze w 

miejscowości Lipinki i Biskupiec. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że wpłynął jeszcze jeden wniosek poszkodowanego w 

pożarze w miejscowości Biskupiec, który stanowi załącznik nr 13. 

Pani Skarbnik poinformowała, że zadanie będzie realizowane przez Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej. Zaproponowała, żeby zabezpieczyć w budżecie kwotę w wysokości 6000 zł. 

Zarząd przychylił się do kwoty zaproponowanej przez panią Skarbnik.  

Pani Sekretarz poinformowała, że w związku ze złożonym w/w wnioskiem  należy zmienić 

tytuł uchwały, uzasadnienie oraz nazwę zadania. 

 

Pismo z KPPSP stanowi załącznik nr 14. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały ze zmianami i skierował pod obrady Rady 

Powiatu. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 



 

 

7 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i 

zasad przyznawania diet dla radnych Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenia weszła pani Anna Andrzejczak – kierownik Biura Rady/ 

 

Pani Andrzejczak poinformowała, że zmieniony został ust. 2 uchwały, który otrzymał 

brzmienie: „Wypłata zryczałtowanej diety następuje ostatniego dnia każdego miesiąca” oraz 

po ust. 2 dodano ust. 3 w brzmieniu: „W przypadku łączenia kilku funkcji, radnemu 

przysługuje jedna dieta w najwyższej wysokości”. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

/pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z 

preliminarzem kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście 

Lubawskim na 2015r. po dokonanych zmianach. 

 

Pani Skarbnik omówiła preliminarz kosztów WTZ-u, który stanowi załącznik nr 15. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani 

Edyty Arentowicz – prezesa Zarządu Oddziału Miejskiego Towarzystwa Przyjaciół 

Dzieci w sprawie zmian w umowie nr 23/09 o finansowaniu działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że zmieniona została treść par. 8 powyższej umowy, który 

otrzymał brzmienie: „pkt. 4) Pracownik socjalny – 0,5 etatu i pkt. 10) – Pielęgniarka – 0,5 

etatu”. Zmiany wejdą w życie z dniem 1 stycznia 2016 r.  

 

/pan Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 16. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: : K. Trzaskalska, A. Stajszczak,            

B. Grzywacz. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w WPF na rok 2015. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Kurowski/ 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany z WPF i budżecie powiatu na rok 2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz, B. Kurowski. 

 

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią 

Komisji Budżetowej Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie projektu 

budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2016r. wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2016-2034. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że opinia jest pozytywna. 

 

Opinia stanowi załącznik nr 17. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że z informacji które uzyskała wynika, iż opinia RIO w 

sprawie budżetu i WPF na 2016r. jest pozytywna, natomiast nie ma jeszcze sporządzonych 

uchwał w tej sprawie. Dodała, że do 10 grudnia uchwały powinny wpłynąć do Starostwa. 

Ponadto szczegółowo omówiła korektę do projektu budżetu na 2016r., stanowiącą załącznik 

nr 18. 

 

 

 

                                                                                                            Członek Zarządu 

                                                                                                        Katarzyna Trzaskalska 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


